美国艾华诺集团闪亮登场第三十五届福州全国植保会

Aquatrols Corp of America debuts at the 35th Fuzhou National Plant Protection Conference

改良土壤问题, 打破产量瓶颈

Improve soil problems and break yield bottlenecks

2019 年 11 月 22 日第三十五届全国植保会在福建福州拉开序幕,艾华诺亚洲(美国艾华诺集团分公司,负责亚洲业务)的林元成总经理带领中国业务团队参加了本次全国植保会。

On November 22, 2019, the 35th National Plant Protection Conference kicked off in Fuzhou, Fujian. The General Manager David Lin of Shanghai Aquatrols Asia (a branch of Aquatrols, responsible for Asian business) led the Chinese business team to participate in this National Plant Protection Exhibition.



美国艾华诺作为世界土壤助剂行业的领导者,作为广大参会者之一首次在中国大众视野亮相。美国总部对于艾华诺亚洲参加的全国植保会进行了大力支持,CEO Matt 带领总部高层管理团队 Greg、Ryan、Stacy 参加了本次会议。

As the world leader in the soil surfactant industry, Aquatrols made its debut in the Chinese public as one of the participants. The US headquarters strongly supported Aquatrols Asia's participation in the National Plant Protection Conference. The CEO Matt led the headquarters' senior management team Greg, Ryan, and Stacy to participate in the meeting.



11月21日晚,为了感谢全国经销商客户的到来以及 Matt 和高层管理团队对艾华诺亚洲的支持,林元成总经理组织盛大晚宴,感谢大家的到来以及对艾华诺的支持。

On the evening of November 21st, in order to thank the national distributors and customers for their arrival and Matt and the senior management team for their support to Aquatrols Asia, General Manager David Lin organized a grand dinner and thanked everyone for coming and supporting Aquatrols.



11月22上午,为期三天的植保会火爆展开。艾华诺的产品吸引了很多客户的眼球,大家接踵而至到展位详细了解,对应速奇、呆苏尔、地思博、思乐歌以及水自来非常感兴趣,各业务经理对到访客户进行热情招待,针对客户疑问进行详细解答。

On the morning of November 22, a three-day plant protection conference was launched. Aquatrols' products have attracted the attention of many customers and many people came to the booth to learn more about them. People were very interested in products such as Insurge, DeSaltus, Dispatch, Synergy, and Revolution. The business managers give warm hospitality to visitors and provide detailed answers to customer questions.



在展会热烈进行时,国内自媒体平台农资头条发现了艾华诺亚洲产品的与众不同,对总部 CEO Matt 以及林元成总经理进行了采访。Matt 针对艾华诺进行了详细的介绍,希望用艾华诺的产品改善中国的土壤问题,用更少的投入、更高的利用率帮助中国种植户种出更高的产量、更好的品质的作物。以下是采访的一段小视频。http://www.nongzitoutiao.com/weixin/index.html?articleId=26241

During the enthusiastic exhibition, the domestic We-media platform Agricultural Resources Toutiao discovered the uniqueness of Aqutrols' products in Asia and interviewed Matt, the CEO of the headquarters, and General Manager David Lin. Matt gave a detailed introduction to Aquatrols, hoping to use Aquatrols' products to improve soil problems in China, and help Chinese growers produce higher yields and better quality with less investment and higher efficiency. Here's a video link to the interview. http://www.nongzitoutiao.com/weixin/index.html?articleId=26241

